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Z Á P I S N I C A 

 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Dojč, ktoré sa konalo dňa 20. februára 2015. 

 

 

Zasadnutie zahájené o 18:00 hod. 

 

Navrhnutý program:  

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2. Voľba návrhovej komisie 

3. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2014 

4. Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečným účtom obce 

5. Zmena rozpočtu obce Dojč na rok 2015 Rozpočtovým opatrením starostky obce č. 1/2015 

6. Stanovisko hlavného kontrolóra k zmene rozpočtu Rozpočtovým opatrením starostky obce č. 

1/2015 

7. Sociálna posudková činnosť v obci Dojč 

8. Webstránka obce Dojč 

9. Kúpa pozemku za účelom vybudovania parkoviska pri cintoríne 

10. Rôzne - predaj pozemku 261/1 

- Ţiadosť o usporiadanie Oldies párty 

- Ţiadosť o povolenie reklamnej tabule na stĺpovom osvetlení 

- Informácia o dopravnom pasporte 

- Informácia o VO Rekonštrukcia verejného osvetlenia 

- Informácia o VO Rekonštrukcia ZŠ na MŠ 

11. Interpelácie občanov  

12. Diskusia 

13. Uznesenia 

14. Záver 

 

Prítomní: 

starostka: PaedDr. Slavomíra Melišová 

poslanci: 

1. Ing. Pavol Zich, 

2. Bc. Martina Gajarová, 

3. JUDr. Antónia Mikulíková, 

4. Bc. Júlia Kozánková, 

5. Ing. Peter Orság, 

6. Mgr. Zuzana Macková, 

7. Ing. Andrej Vician. 

hlavný kontrolór obce: Ing. Dušan Frndalovics 

 

Ostatní prítomní občania podľa prezenčnej listiny. 

 

1. bod programu: Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Starostka obce PaedDr. Slavomíra Melišová privítala poslancov a občanov prítomných na zasadnutí 

Obecného zastupiteľstva Obce Dojč. 

 

Starostka navrhuje vypustiť z navrhnutého programu 4. bod programu: Stanovisko hlavného 

kontrolóra k záverečným účtom obce. 
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Návrh uznesenia: 

ObZ v Dojči schvaľuje Program 3. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dojči 

s vypustením 4. bodu programu. 

Hlasovanie:  

za: 7, proti: 0, zdrţali sa: 0 

 

18:10 hod. dorazila poslankyňa ObZ p. Katarína Čelústková. 

 

Starostka informuje o problémoch s webstránkou obce. Obec nemá nárok odstúpiť od zmluvy 

uzatvorenej s firmou Yellownet, zmluva je veľmi všeobecná. S p. Holkovičom sa komunikovalo, v 

rámci reklamácie nie je moţné uplatniť poţiadavky obce na dopracovanie stránky. Uskutočnila sa 

prezentácia viacerých firiem, ktoré odprezentovali návrhy webstránky pre obec, čím je uznesenie 

ObZ splnené, problém s webstránkou sa bude ešte riešiť v samostatnom bode programu. 

 

Starostka navrhuje za zapisovateľku sl. Marcelu Hovančíkovú a za overovateľov - p. Petra Orsága 

a p. Júliu Kozánkovú. 

Návrh uznesenia: 

ObZ v Dojči schvaľuje zapisovateľku a overovateľov zápisnice:  

M. Hovančíková – zapisovateľka, P. Orság, J. Kozánková – overovatelia. 

Hlasovanie:  

za: 8, proti: 0, zdrţali sa: 0 

 

2. bod programu: Voľba návrhovej komisie 

 

Starostka určuje členov návrhovej komisie - p. Antóniu Mikulíkovú a p. Andreja Viciana. 

 

Návrh uznesenia: 

ObZ v Dojči schvaľuje Návrhovú komisiu v zloţení: A. Mikulíková, A. Vician. 

Hlasovanie:  

za: 8, proti: 0, zdrţali sa: 0 

 

3. bod programu: Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2014 

 

Starostka obce vyzvala hlavného kontrolóra, aby informoval zúčastnených o jeho kontrolnej 

činnosti za rok 2014. Hlavný kontrolór zhrnul všetky kontroly, ktoré v priebehu roka vykonal do 

správy: 

1. kontrola: Revitalizácia verejných priestranstiev obce Dojč 

2. kontrola: Dodrţiavanie registratúrneho poriadku na správu registratúry Obecného úradu v Dojči 

3. kontrola: Dodrţiavanie postupu pri výbere daní a poplatkov v obci Dojč 

4. kontrola: Dodrţiavanie a aktuálnosť všeobecne záväzných nariadení obce Dojč a interných 

predpisov 

5. kontrola: Hospodárnosť, efektívnosť a účinnosť pri hospodárení s verejnými prostriedkami na 

Základnej škole Dojč 

Návrh uznesenia: 

ObZ v Dojči  berie na vedomie Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za rok 2014. 

Hlasovanie:  

za: 8, proti: 0, zdrţali sa: 0 
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4. bod programu: Zmena rozpočtu obce Dojč na rok 2015 Rozpočtovým opatrením starostky 

obce č. 1/2015 

 

Starostka vyzvala účtovníčku obce, aby v krátkosti informovala poslancov a občanov o 1. zmene 

rozpočtu v roku 2015.  

Účtovníčka informuje o zmenách rozpočtových poloţiek v príjmovej aj výdavkovej časti rozpočtu, 

ktoré je potrebné upraviť oproti schválenému rozpočtu. Tieto zmeny boli prerokované na finančnej 

komisii. Taktieţ informuje o rozpočte na prenesené kompetencie - Základná škola v Dojči. 

 

5. bod programu: Stanovisko hlavného kontrolóra k zmene rozpočtu Rozpočtovým opatrením 

starostky obce č. 1/2015 

 

Hlavný kontrolór spracoval k návrhu 1. úpravy rozpočtu stanovisko, v ktorom vyčíslil sumy 

beţných a kapitálových príjmov a výdavkov pred 1. úpravou rozpočtu a po nej. Uvádza, ţe 

príjmové a výdavkové finančné operácie ostávajú nezmenené. Taktieţ informuje o celkovej výške 

rozpočtovaných príjmov a výdavkov a vyčíslil predpokladaný výsledok hospodárenia po zmene 

rozpočtu. Hlavný kontrolór konštatuje, ţe zmena rozpočtu sa pripravila v súlade so zákonom 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a na základe týchto faktov navrhuje 1. zmenu 

rozpočtu roku 2015 schváliť.  

 

Návrh uznesenia: 

ObZ v Dojči berie na vedomie Stanovisko hlavného kontrolóra obce k zmene rozpočtu 

Rozpočtovým opatrením starostky obce č. 1/2015. 

Hlasovanie:  

za: 8, proti: 0, zdrţali sa: 0 

Návrh uznesenia: 

ObZ v Dojči schvaľuje Zmenu rozpočtu obce na rok 2015 Rozpočtovým opatrením starostky obce 

č. 1/2015 a berie na vedomie rozpočet na prenesené kompetencie. 

Hlasovanie:  

za: 8, proti: 0, zdrţali sa: 0 

 

6. bod programu: Sociálna posudková činnosť v obci Dojč 

 

Starostka informuje, ţe sociálna posudková činnosť v obci funguje na nízkej úrovni. Posudky na 

umiestnenie občanov do zariadení sociálnych sluţieb vypracováva podľa aktuálnych potrieb MUDr. 

Milada Dragúnova na základe dohody o vykonaní práce. 

Posudkovú činnosť by mohlo pre obec vykonávať Mesto Senica, pričom musí byť uzavretá zmluva. 

Na mestskom úrade v Senici to majú na starosti p. Vrlová a p. Poláková. Tieto sluţby vyuţívajú aj 

iné obce v Senickom okrese. 

Návrh uznesenia: 

ObZ v Dojči súhlasí s podpísaním zmluvy na sociálnu posudkovú činnosť s Mestom Senica. 

Termín: 31.3.2015                                            Zodpovedná: starostka obce 

Hlasovanie:  

za: 8, proti: 0, zdrţali sa: 0 

 

7. bod programu: Webstránka obce Dojč 

 

Starostka informuje, ţe firma Weby Group zhodnotila našu obecnú webovú stránku. Posudzovalo sa 

10 náhodne vybraných vlastností - podľa Výnosu 55/2014 Z.z. MF SR o štandardoch pre 

informačné systémy verejnej správy. Boli to validita html, validita css, prístupnosť webu, farebnosť 
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webu, title H1, kontakty na správcu obsahu a technického prevádzkovateľa, úradné hodiny, 

kompetencie a poskytované sluţby, prehlásenie o prístupnosti a základné údaje v anglickom jazyku. 

Webstránka obce splnila 1 vlastnosť z 10. 

 

Na obecnom úrade sa uskutočnila prezentácia ponúk 2 firiem - Galileo a Yellownet. Obe firmy 

vypracovali pre obec ponuku novej webstránky. Starostka spolu s poslancami porovnávali vzhľad, 

výhody pre návštevníkov, doménu a zálohovanie údajov, spoľahlivosť, skúsenosti a cenu. Na 

základe výsledkov sa rozhodli osloviť firmu Galileo, ktorá by spracovala pre obec novú 

webstránku. Mesto Brezová pod Bradlom má taktieţ webstránku spracovanú touto firmou 

(www.brezova.sk). Firma Galileo stránku nielen vytvorí, ale zapracováva do nej v rámci ročného 

poplatku potrebné aktualizácie. Takţe zamestnanci úradu uţ nemusia sledovať, či sú stránky 

v súlade so zákonom a či majú všetky potrebné náleţitosti.  

Obec Dojč nemusí vypovedať zmluvu s firmou Yellownet, pretoţe bola jednorazová.  

Návrh uznesenia: 

ObZ v Dojči  súhlasí s oslovením spoločnosti Galileo, aby vytvorila nový web obce Dojč. 

Termín: 23.2.2015                                   Zodpovedná: starostka obce 

Hlasovanie:  

za: 8, proti: 0, zdrţali sa: 0 

 

8. bod programu: Kúpa pozemku za účelom vybudovania parkoviska pri cintoríne 

 

Starostka informuje o kúpe pozemku pri cintoríne za účelom vybudovania parkoviska. Ide 

o pozemok p. Dariny Nemečkayovej a jej brata p. Petra Martinkoviča, ktorý je pod cintorínom 

smerom na Šajdíkove Humence. Kúpna cena pozemku je 5 €/m
2
. Pozemok má šírku 12 m a dĺţku 

68 m. Po búracích prácach existujúceho domu sa vytvorí spevnené parkovisko ohraničené 

obrubníkmi. 

 

Obec poţiada o povolenie na bezbariérový prístup na cintorín, ten bude pri hlavnej bráne. Z druhej 

strany od novovytvoreného parkoviska bude chodník so schodmi. Geometrický plán spracuje p. 

Pavol Kondrla a zmluvu pripraví p. Antónia Mikulíková. 

 

Návrh uznesenia: 

ObZ v Dojči súhlasí s odkúpením pozemku s rozlohou 869  m
2
, na parcelnom čísle 551/2  v k.ú. 

Dojč od vlastníkov pozemku Dariny Nemečkayovej a Petra Martinkoviča v hodnote 5 € za m
2
 

a vyuţitím tohto priestoru na spevnené parkovisko k cintorínu. 

Hlasovanie:  

za: 8, proti: 0, zdrţali sa: 0 

 

Návrh uznesenia: 

ObZ v Dojči ukladá obecnému úradu podpísať kúpno-predajnú zmluvu s pani Darinou 

Nemečkayovou a Petrom Martinkovičom. 

Termín: 24.2.2015                                           Zodpovedná: starostka obce 

Hlasovanie:  

za: 8, proti: 0, zdrţali sa: 0 

 

9. bod programu: Rôzne 

 Ţiadosť pani Evy Huttovej o odkúpenie pozemku 261/1 od obce.  

Tento pozemok rodina dlhodobo vyuţíva, pretoţe je v ich dvore. Vzhľadom nato nie je potrebné 

robiť verejnú súťaţ. Kupujúca strana si však musí dať vyhotoviť na svoje náklady znalecký 

posudok. 

http://www.brezova.sk/
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Návrh uznesenia: 

ObZ v Dojči súhlasí s predajom pozemku pani Eve Huttovej po vypracovaní znaleckého posudku, 

pozemok im bude predaný podľa z. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

podľa § 9a ods. 8 písm. b), za cenu určenú znaleckým posudkom.  Znalecký posudok a všetky 

ostatné náklady spojené s predajom obecného pozemku a kúpnou zmluvou bude hradiť kupujúca 

strana. 

Termín: 23.2.2015                                   Zodpovedná: starostka obce 

Hlasovanie:  

za: 8, proti: 0, zdrţali sa: 0  

 

 Ţiadosť pána Gregora Masaryka o povolenie usporiadať Oldies party.  

Oldies party uţ v kultúrnom dome bola minulý rok v podobnom čase. Starostka uvádza, ţe p. 

Milada Tománková, ktorá upratuje v kultúrnom dome povedala, ţe p. Masaryk odovzdal kultúrny 

dom po vypoţičaní najčistejší a najlepšie uprataný. Oldies party by bola dňa 18.4.2015 v čase od 

20:00 do 04:00 hod. 

Návrh uznesenia: 

ObZ v Dojči súhlasí s usporiadaním Oldies party v kultúrnom dome v Dojči dňa 18.4.2015 p. 

Gregorom Masarykom. 

Hlasovanie:  

za: 8, proti: 0, zdrţali sa: 0 

 

 Ţiadosť pána Dominika Mihála o povolenie reklamnej tabule na stĺpovom osvetlení. 

P. Mihál ţiada o umiestnenie reklamnej tabule na stĺp verejného osvetlenia pri cintoríne a pred 

mostom do uličiek. Starostka uvádza, ţe p. Pavlík ju upozornil aké sú podmienky, v zmysle zákona 

o pozemných komunikáciách, umiestnenia reklamných, informačných a propagačných zariadení od 

cestnej premávky. Po dedine je veľa tabúľ, ktoré sú umiestnené protizákonne. Z tohto dôvodu sa 

nemôţe povoliť ani reklama p. Mihála. Starostka vyzve aj ostatných majiteľov reklám, aby v 

zmysle zákona svoje reklamy odstránili. 

 

Návrh uznesenia: 

ObZ v Dojči nesúhlasí s umiestnením reklamnej tabule p. D. Mihála na stĺpe verejného osvetlenia, 

nakoľko je to v rozpore so zákonom č. 135/1961 Zb. o pozemných komunikáciách (cestný zákon) 

v znení neskorších predpisov a vyhlášky Federálneho ministerstva dopravy č. 35/1984 Zb., ktorou 

sa vykonáva zákon o pozemných komunikáciách (cestný zákon), v znení neskorších predpisov. 

Hlasovanie:  

za: 8, proti: 0, zdrţali sa 0 

 

Návrh uznesenia: 

ObZ v Dojči ukladá obecnému úradu vyzvať všetkých majiteľov reklamných tabúľ na stĺpoch 

verejného osvetlenia v obci, aby odstránili túto reklamu do 30 dní od výzvy, inak bude odstránená 

obcou Dojč. 

Termín: 23.2.2015                                   Zodpovedná: starostka obce 

Hlasovanie:  

za: 8, proti: 0, zdrţali sa: 0 

 

 Informácia o dopravnom pasporte.  

Pasport bol zaslaný na schválenie na Dopravný inšpektorát v Senici. Rieši sa ešte výjazd z 

parkoviska pri cintoríne, bezbariérový prístup na cintorín a chodník z parkoviska na cintorín. 

 

 Informácia o VO Rekonštrukcia verejného osvetlenia. 
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Podklady na verejné obstarávanie sa spracovávajú, vo vestníku bude zverejnená výzva na 

predkladanie ponúk. Starostka uvádza, ţe chce pri projekte uplatniť zádrţné právo po dobu 5 rokov, 

takţe aj záručná doba bude 5 rokov. Zádrţné právo bude vo výške 5 % z ceny realizovaného 

projektu. Firme sa peniaze doplatia, keď po 5 rokoch nevznikne ţiadny problém. 

 

 Informácia o VO Rekonštrukcia ZŠ na MŠ. 

Výzva na predkladanie ponúk bude vo vestníku zverejnená v krátkom čase. Aj v prípade verejného 

obstarávania rekonštrukcie základnej školy na materskú školu bude uplatnené zádrţné právo vo 

výške 5 %. 

Návrh uznesenia: 

ObZ v Dojči berie na vedomie Informáciu o VO na Rekonštrukciu verejného osvetlenia v obci Dojč 

a Rekonštrukciu ZŠ na MŠ. 

Hlasovanie:  

za: 8, proti: 0, zdrţali sa: 0 

 

 Informácia o prevádzkovaní pohrebnej sluţby. 

Starostka uvádza, ţe obec nemala uzatvorenú nájomnú zmluvu na prevádzkovanie pohrebnej sluţby 

v dome smútku. Obec má dve moţnosti. Jedna moţnosť je zabezpečiť osobu, ktorá by bola odborne 

spôsobilá na prevádzku domu smútku a pohrebiska. Na prevádzkovanie pohrebnej sluţby by musela 

táto osoba vykonať skúšky, ktoré sú však finančne náročné. Druhá moţnosť je, ţe obec uzatvorí 

nájomnú zmluvu s pohrebnou sluţbou. Obec oslovila p. Pekára, ktorý má kanceláriu aj v Borskom 

Mikuláši a podpísala zmluvu s ním. Ľudia môţu vyuţívať sluţby aj iných pohrebných sluţieb, len 

to musia oznámiť. 

 

 Ţiadosť o súhlas s vykonávaním autoopravovne. 

Firma KKD s.r.o. v zastúpení p. Ľubomíra Drinku ţiada o súhlas s vykonávaním autoopravovne 

v jestvujúcej hale v Otrubnici na p.č. 3332. Starostka konštatuje, ţe ţiadosť neobsahuje informácie 

o tom, aký typ áut sa tam bude opravovať a aké budú prevádzkové hodiny dielne. 

 

Návrh uznesenia: 

ObZ v Dojči ukladá obecnému úradu vyzvať p. Ľubomíra Drinku na doplnenie ţiadosti o zmene 

uţívania stavby v časti Otrubnica o nasledovné údaje v zmysle VZN č. 9/2009 o usmerňovaní 

obchodnej činnosti – prevádzkovú dobu autoopravovne a špecifikáciu vozidiel, ktoré budú 

autoservis vyuţívať. 

Termín: 23.2.2015                                   Zodpovedná: starostka obce 

Hlasovanie:  

 za: 8, proti: 0, zdrţali sa: 0 

 Ţiadosť o odkúpenie pozemku. 

Firma KKD s.r.o. v zastúpení p. Ľubomíra Drinku ţiada o odkúpenie pozemku p.č. 3335 za účelom 

vybudovania recyklačného strediska v obci. Starostka uvádza, ţe nato aby mohla obec pozemok 

predať, musí prebehnúť verejná súťaţ. Obec však tieţ chcela v minulosti vyuţiť pozemok na zberný 

dvor. V tomto roku by mala byť zverejnená výzva na dotáciu na zberné dvory, obec by sa tak mohla 

zapojiť a v prípade získania dotácie vybudovať obecný zberný dvor. 

Návrh uznesenia: 

ObZ v Dojči nesúhlasí s odpredajom obecného pozemku parc. č. 3335 v k.ú. Dojč p. Ľ. Drinkovi. 

Hlasovanie:  

za: 8, proti: 0, zdrţali sa: 0 
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 Ţiadosť pani J. Šurinovej. 

P. Šurinová, rod. Smaţenková ústne poţiadala o zmenu uţívania stavby z bitúnku na cukráreň. 

Starostka konštatuje, ţe jej chýba potvrdenie z regionálneho úradu verejného zdravotníctva.  

P. Šurinová sa pýtala starostky, či môţe vyváţať odpadové vody vo vlastnej réţii. Starostka jej 

odpovedala, ţe môţe, ale musí predloţiť potvrdenie o vývoze odpadových vôd. 

Návrh uznesenia: 

ObZ v Dojči ukladá obecnému úradu vyzvať p. J. Šurinovú rod. Smaţenkovú na doplnenie ţiadosti 

o vyjadrenie RÚVZ k predmetnej stavbe a účelu podnikania. 

Hlasovanie:  

za: 8, proti: 0, zdrţali sa: 0 

 

Starostka vyzýva občanov, aby venovali 2 % zo svojich daní za rok 2014 na Rodičovské zdruţenie 

pri Základnej škole Dojč. Je potrebné vyplniť tlačivo Vyhlásenie o poukázaní sumy 2 % zaplatenej 

dane z príjmov fyzickej osoby a odovzdať ho v škole alebo na obecnom úrade. Finančné 

prostriedky, ktoré získa RZ od Daňového úradu podporia rôzne aktivity detí.  

 

Starostka informuje o rekonštrukcii verejného osvetlenia. Občania nahlasujú na obecnom úrade 

nefungujúce verejné osvetlenie. Naposledy bolo vymenených 9 ţiaroviek, pričom jedna stojí 20 € 

a náklady na plošinu sú pribliţne 140 €. 

V rozhlase bude vyhlásený a na webovej stránke zverejnený oznam, aby boli občania trpezliví, 

v tomto roku prebehne kompletná rekonštrukcia a modernizácia verejného osvetlenia, na ktorú sme 

dostali dotáciu. 

 

Starostka informuje o vývoze bioodpadu a kontajnera na objemný odpad, je to veľmi finančne 

nákladné. Likviduje sa uţ aj nepotrebné vybavenie v priestoroch základnej školy, ktoré sú určené na 

prerábku na materskú školu. 

Kontajnery sa veľmi rýchlo zapĺňajú, preto by sa do budúcnosti mohlo pouvaţovať, aby ľudia 

platili za odovzdanie odpadu do kontajnera na obecnom dvore poplatok. 

 

Správa o činnosti starostky od posledného zastupiteľstva konaného 23.1.2015 

 

Stretnutie klubu starostov - zdruţenie MAS Záhorie je zaregistrované, má vytvorenú webovú 

stránku www.maszahorie.eu, ktorá je funkčná. 

Stretnutie s Ing. Sládečkom - VO rekonštrukcia verejného osvetlenia.  

S firmou Star EU je uzatvorená mandátna zmluva. Zo zmluvy nebolo zrejmé, čo je jej predmetom. 

A. Mikuliková si zmluvu preštudovala a informuje, ţe ide o zabezpečenie verejného obstarávania. 

 

Stretnutie s Ing. Gergelovou - podklady k dopravnému pasportu, jeho odsúhlasenie, preposlaný 

poslancom a na Dopravný inšpektorát v Senici. 

 

Doplnenie ţiadostí na environmentálny fond - najdôleţitejšia je ČOV, pretoţe je zaťaţená na 180%. 

 

Stretnutie s Ing. Kvassayom - okresný úrad odbor ţivotné prostredie, vodoprávne konanie ohľadom 

vypúšťania odpadových vôd do povrchových vôd, obec zaslala projektovú dokumentáciu na ČOV 

na posúdenie. 

 

Stretnutie s Ing. Sobotom - investičný riaditeľ BVS a Ing. Elekom - jednanie ohľadom spolupráce 

a pomoci, ak bude obec úspešná na environmentálnom fonde, tak 5% spoluúčasti obce a projektovú 

dokumentáciu prefinancuje obci firma BVS. Potrebné je doriešiť zmluvu o prevádzkovaní. Keď sa 

uskutočnia určité kroky, tak obci poskytnú finančné prostriedky. 

http://www.maszahorie.eu/
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 Stretnutie s p. Holkovičom ohľadom webstránky - zmluva všeobecná, stránka nefunkčná, 

predniesli sa poţiadavky zo strany obce, riešilo sa čo by to bolo v rámci reklamácie a čo navyše aj 

s finančným vyjadrením. 

 

Prezentácia webstránky v zasadačke obecného úradu - firma Yellownet a Galileo. 

 

Stretnutie s obyvateľmi kvôli realizácii cesty ku Kozánkovcom - po p. J. Habu by súhlasili majitelia 

s odpredajom cesty za 1 €, obec by vybudovala spevnenú plochu vyznačenú obrubníkmi. Bude 

potrebné nové zameranie len po p. Habu. 

 

30.1. zasadala stavebná komisia - riešil sa pozemok na parkovisko pri cintoríne, spor p. Šajdíka 

v Otrubnici, odkúpenie pozemku od p. Šimka a pozemok p. Brenkusa za kaplnkou.  

P. Brenkus mal poţiadavku vyrúbať všetky stromy, ktoré sú na jeho pozemku. Zo zákona vyplýva, 

ţe stromy ktoré majú priemer do určitého rozmeru sa môţu vyrúbať aj bez povolenia. Povodie rieky 

Moravy zakázalo výrub v ochrannom pásme, čo je 5 m od brehu. 

Starostka uvádza, ţe stromy majú svoju funkciu, sú protihlukovou ochrannou bariérou. Starostka 

oslovila občianske zdruţenie Kozel, aby obci metodicky pomohlo. 

 

10.2. zasadala finančná komisia - riešila sa zmena rozpočtu, rozpis rozpočtu ZŠ. Starostka 

informovala o ţiadosti na dotáciu na rekonštrukciu MŠ, o kontrole Inšpektorátu práce, o webstránke 

obce, o kúpnopredajnej zmluve pozemku na parkovisko, o vybudovaní cesty ku Kozánkovcom, 

o zrátavaní popolníc. 

 

17.2. zasadala komisia kultúry, školstva a športu - riešil sa problém s p. Čechovou a jej manţelom, 

ktorí si odrábajú na obci príspevok v nezamestnanosti, problém záškoláctva ich syna Dominika, 

plán činnosti na rok 2015, blahoţelania jubilantom, obecné noviny. 

 

17.2. pracovné stretnutie poslancov pred 3. riadnym zastupiteľstvom 

 

28.1. zasadala rada školy pri MŠ a 2.2. rada školy pri ZŠ - prejednávalo sa zlúčenie ZŠ s MŠ. 

 

Cesta do Trnavy: ZSE - futbalisti majú namontovaný elektromer, TTSK - odovzdanie poistnej 

zmluvy na revitalizáciu, ktorá sa uzatvorila v Generali. V rámci projektu revitalizácie sa nesmie nič 

meniť 5 rokov, takţe sa nemôţe presťahovať ani verejné wc. 

 

Súdny spor obec vs. p. Opatovská - p. Opatovský ako tretí účastník sporu sa chce dohodnúť s obcou 

mediačnou dohodou. 

 

4.2., 6.2. a 16.2. - Inšpektorát práce vykonával kontrolu priestorov ZŠ a MŠ, obec potrebuje 

vyjadrenie kvôli zlúčeniu. Na základe protokolu sa odstraňujú nedostatky, ak sa neodstránia obec 

dostane pokutu. 

Starostka informuje o nedostatkoch zo správy Inšpektorátu práce: 

- chýbajúce revízne správy od plynovej kotolne v MŠ 

- chýbajúci CO hlásič v MŠ 

- chýbajúce alebo nečitateľné výrobné štítky na expanzných nádobách v MŠ 

- chýbajúce tlakové a následné úradné skúšky expanzných nádob 

- chýbajúca revízia vonkajšieho osvetlenia v MŠ a ZŠ 

- nedostatky v revíznych správach 

- nedostatočná frekvencia revíznych prehliadok 

- chýbajúce kontroly elektrospotrebičov v MŠ 

- neodpojené spotrebiče, ktoré sa nepouţívajú 

- neoznačené zásuvky, vypínače, nefunkčné kotly, chýbajúce záslepky v zásuvkách v MŠ 
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Stretnutie ohľadom havarijnej situácie v kotolni v ZŠ - projektová dokumentácia je odovzdaná, 

získanie finančných prostriedkov je takmer isté. 

 

12.2. stretnutie na ministerstve školstva s Ing. Černým - dotácia na prerábku MŠ v rámci 

rozširovania kapacít. Dotáciu môţeme získať maximálne do výšky 45.000 €, čo je na jednu triedu 

ktorou rozšírime kapacitu MŠ. Problém však je, ţe sme nevykazovali deti neumiestnené v MŠ. 

 

12.2. stretnutie na ÚPSVaR - informácie o absolventskej praxi, dobrovoľníckej práci a bude nový 

projekt na podporu zamestnanosti, ktorého by sa mohla obec zúčastniť. 

 

13.2. stretnutie ohľadom VO rekonštrukcie ZŠ na MŠ 

 

Odstránenie starého trezora, obec získala cca 75 € vo výkupe ţeleza, kúpila sa nová bezpečnostná 

skriňa a bude sa maľovať kancelária sl. Melišovej. 

 

Starostka vydala sl. Melišovej príkaz starostky ohľadom daní z nehnuteľností, za psa a miestnych 

poplatkov za TKO. 

 

18.2. stretnutie s p. Horňákovou ohľadom reklamnej tabule, zúčastnili sa aj p. Kozánková a 

Mikulíková, suma je neoprávnený výdavok obce, p. Holánovi sa chválilo iba zakúpenie 2 ks 

stojanov. 

 

19.2. školenie starostky Právne vedomie starostov miestnej samosprávy v Senici. 

  

Návrh uznesenia: 

ObZ v Dojči berie na vedomie Informáciu o činnosti starostky obce od 23.1. do 20.2. 2015.  

Hlasovanie:  

za: 8, proti: 0, zdrţali sa: 0 

 

Starostka uvádza, ţe reklamný panel firmy Rabaka v Kolónii by sa mohol dať odstrániť a obec by si 

na tom mieste vybudovala radšej reklamu svojich podnikateľov. 

 

Návrh uznesenia: 

ObZ v Dojči ukladá obecnému úradu vyzvať spoločnosť Rabaka, aby odstránila reklamnú tabuľu 

v parku pri zastávke na Kolónii. 

Termín: 23.2.2015                                   Zodpovedná: starostka obce 

Hlasovanie: prítomných 8, za 8, proti 0, zdrţali sa 0 

 

10. bod programu: Interpelácie občanov  

 

Interpelácie občanov boli ohľadom opravy nesvietiaceho verejného osvetlenia. Vzhľadom na 

blíţiacu sa rekonštrukciu verejného osvetlenia z poskytnutej dotácie sa uţ lampy opravovať 

z obecných prostriedkov nebudú. 

Pán R. Jankovič sa informoval ohľadom opravy cesty pri Akropole. Starostka uvádza, ţe takisto je 

vo veľmi zlom stave cesta v Otrubnici, ale pokiaľ nie sú doriešené inţinierske siete, cesty sa 

opravovať nebudú. 

 

11. bod programu: Diskusia 

 

Starostka otvára diskusiu a dáva priestor na otázky.  
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Pani J. Kozánková sa pýta ohľadom kuchynky v KD, či by sa tam nemohlo nakúpiť nové 

vybavenie. Starostka odpovedá, ţeby sa tam mohli nakúpiť nové spotrebiče, sporák, chladnička, 

prípadne mraznička, sú nato vyčlenené financie aj v rozpočte. 

Starostka informuje, ţe sa budú riešiť nedoplatky daní a TKO a pripojenie občanov na kanalizáciu. 

Ak občania nie sú pripojení na kanalizáciu, tak sa bude zisťovať či majú doklady za vývoz 

odpadových vôd.  

 

12. bod programu: Uznesenia 

 

Pani A. Mikulíková zhrnula a prečítala všetky uznesenia, ktoré schválili poslanci na 3. riadnom 

zasadnutí Obecného zastupiteľstva Obce Dojč. 

 

P. Ušiak sa pýta, či by mohli byť náklady na odstránenie reklamných tabúľ zo stĺpov verejného 

osvetlenia prefakturované majiteľom reklamných tabúľ, aby to nemusela robiť obec na vlastné 

náklady. Treba to doplniť do schváleného uznesenia. 

 

Návrh uznesenia: 

ObZ v Dojči ukladá obecnému úradu vyzvať všetkých majiteľov reklamných tabúľ na stĺpoch 

verejného osvetlenia v obci, aby odstránili túto reklamu do 30 dní od výzvy, inak bude odstránená 

obcou Dojč a vzniknuté náklady budú prefakturované majiteľom reklamných tabúľ. 

Termín: 23.2.2015                                   Zodpovedná: starostka obce 

Hlasovanie:  

za: 8, proti: 0, zdrţali sa: 0 

 

13. bod programu: Záver 
 

Starostka informovala, ţe najbliţšie stretnutie bude 20.3.2015. 

 

Starostka ukončuje zasadnutie obecného zastupiteľstva a ďakuje za účasť. 

 

Zasadnutie ukončené o 20:00 hod. 

 

Zapisovateľka: Ing. Marcela Hovančíková ................................................................. 

 

Overovatelia:    Ing. Peter Orság ................................................................................. 

 

                          Bc. Júlia Kozánková.. ........................................................................ 

 

Starostka obce: PaedDr. Slavomíra Melišová .............................................................. 


